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خبرگزاری دولت خبر داد، تاج تلویحا تایید کرد 

کی روش جایگزین اسکوچیچ شد
گروه ورزشی: خبرگزاری 
دولت خبــر داد  کارلوس کی 
ایران  قطعی  ســرمربی  روش 
در جام جهانی 2022 خواهد 
بود. پایگاه خبری ورزش ســه 
هم این خبر را قطعی دانست 
و اعلام کــرد تاییدیه اعضای 
فدراســیون  رییســه  هیئت 
فوتبال را پای خود دارد. خبرگزاری ایرنا هم در گزارشی تحلیلی خبر داد کارلوس  
کی روش پس از امضای قرارداد با فدراسیون فوتبال تا پایان جام جهانی و دریافت 
ماهانه ۵0هزار یورو، آخر هفته به تهران می آید تا کارش را در تیم ملی آغاز کند. 
هرچند بعید به نظر می رسد کی روش با چنین دستمزد پایینی حاضر به هدایت 

تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی باشد و شاید دستمزد او بالاتر باشد. 
اما عصر دیروز مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال گفت: شــما می دانید که 
یکی از بهترین اتفاقات فوتبالی ما در زمان کی روش رقم خورد. نظرات متفاوتی هم 
وجود دارد اما ارزیابی عمومی ما از آن اتفاق مثبت اســت. فکر می کنم در دو، سه 
روز آینده و یا تا فردا هیات رئیسه فدراسیون فوتبال تصمیماتی راجعه به تیم ملی 
خواهد گرفت. اگر اجــازه دهید تا همین جا این مطلب را بگویم. ارزیابی عمومی 
درباره کی روش مثبت است و تا فردا یا دو، سه روز آینده هیات رئیسه فدراسیون 

فوتبال درباره تیم ملی تصمیم می گیرد.
سایت »ورزش سه«، نوشت: کارلوس کی روش که یکی از باسابقه ترین مربیان 
روی نیمکت ایران با حضوری هشــت ساله و تجربه صعود به دو جهانی محسوب 
می شود، در آستانه بازگشت دوباره به فوتبال ایران قرار دارد. در حالی اعضای هیئت 
رییسه فدراسیون فوتبال در اقدامی هماهنگ حاضر نشدند کوچک ترین اطلاعاتی 
درباره جزییات جلسه اضطراری در فدراسیون فوتبال را بدهند اما به نظر می رسد 
کار استخدام کارلوس کی روش سرمربی پرتغالی برای جانشینی دراگان اسکوچیچ 

تمام شده باشد.
اسکوچیچ که جانشین مارک ویلموتس سرمربی ناموفق بلژیکی شده و در دوره 
حضــورش در تیم ملی ایران روند موفقی را تا صعود به جام جهانی قطر طی کرده 
بود با وجود برنامه های قبلــی و توافق برای حضور در جام جهانی جای خود را به 
کارلوس کی روش خواهد داد. مربی پرتغالی که مهدی تاج حضورش روی نیمکت 
ایران را به عنوان یکی از وعده های خود ذکر کرده و در روزهای گذشــته با وی به 

توافق رسیده است.
ظاهرا در جلسه سه شنبه هیات رییسه توافق کامل انجام شده و اختیار به تاج 
داده شــده تا او برای مذاکره با کی روش کارهای نهایی را انجام بدهد و این مربی 
برای ســومین حضور متوالی با تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی به تهران سفر 
کند و تیم را برای انجام دو مسابقه دوستانه برابر اروگوئه و سنگال به اتریش ببرد.

ایرنا هم گزارش داد: یک هفته پس از انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس جدید 
فدراسیون فوتبال، اولین ترکش ها به نیمکت تیم ملی فوتبال خورده است و همان 
طور که پیش بینی می شد تاج در اولین تصمیم پس از بازگشت دوباره به فدراسیون 

فوتبال، پرونده بازگشت کارلوس کی روش را روی میز گذاشت.
تاج که قبل از برگزاری انتخابات گفته بود که در صورت انتخاب توسط اعضای 
مجمع، درباره بازگشت کی روش به نیمکت تیم ملی فوتبال فکر خواهد کرد، وقتی 
ســه شنبه گذشته رای اعضای مجمع را گرفت، مذاکره با سرمربی پرتغالی را آغاز 
کرد تا مشخص شود که دراگان اسکوچیچ آخرین روزهای حضورش روی نیمکت 

تیم ملی فوتبال سپری می کند.
تاج پس از انتخاب به عنوان رئیس فدراسیون، مذاکرات با کی روش را آغاز کرد 
و در این مدت جلسه ای با اسکوچیچ برگزار نکرد تا مشخص شود که اعتقادی به 

این سرمربی ندارد.
مذاکــرات تاج با کی روش در نهایت به نتیجه رســید و امروز خبر رســید که 
فدراســیون فوتبال با سرمربی پرتغالی به توافق رســیده و قرارداد بین دو طرف 
به امضا رسیده است. حمید ســجادی وزیر ورزش هم امروز از بازگشت کی روش 
حمایت کرد تا فدراسیون فوتبال مانند زمان حضور مسعود سلطانی فر مقابل وزارت 

ورزش قرار نگیرد.
پس از توافق کی روش و فدراسیون فوتبال، این سرمربی پرتغالی که بهمن ۹۷ 
پس از نزدیک به ۸ سال از تیم ملی فوتبال کنار رفته بود، پس از سه سال و نیم 

دوباره به ایران بر می گردد تا دوباره روی نیمکت تیم ملی فوتبال بنشیند.
بر اساس خبرهای رسیده قرارداد کی روش و تیم ملی فوتبال به صورت ماهانه 
و تا پایان جام جهانی اســت. با توجه به توافق تاج و ســرمربی پرتغالی، کی روش 
فعــلا با یک قرارداد ۴ ماهه و پایان بازی های تیم ملی در قطر روی نیمکت ایران 
می نشــیند. گفته می شود کی روش بر اســاس این قرارداد، ماهانه ۵0 هزار یورو 

دریافت خواهد کرد.
پس از بازگشــت تیم ملی از جام جهانی، درباره ادامه همکاری کی روش و تیم 
ملی فوتبال تصمیم گیری خواهد شد و با بررسی عملکرد تیم ملی در جام جهانی 
و نظرات طرفین، تصمیم به تمدید یا قطع همکاری گرفته خواهد شد. در صورت 
توافق کی روش و فدراســیون فوتبال پس از جام جهانی، سرمربی پرتغالی در جام 

ملت های 202۳ هم تیم ملی را هدایت خواهد کرد.
اردوی جدیــد تیم ملی فوتبال در حالی قرار اســت از 20 شــهریور با حضور 
بازیکنان داخلی در تهران آغاز شــود که فدراســیون فوتبال در حال فراهم کردن 
مقدمات حضور این مربی در تهران اســت. از فدراسیون فوتبال خبر می رسد که 
کی روش تا آخر هفته به تهران می آید تا علاوه بر برگزاری مراسم معارفه، کارش را 

در تیم ملی فوتبال به صورت رسمی آغاز کند.
حرف های گیج کننده سخنگو بعد از جلسه فوری

احسان اصولی سخنگوی فدراسیون فوتبال صبح دیروز گفته بود که در جلسه 
هیئت رئیسه هیچ بحثی در مورد بازگشت کی روش مطرح نشد! به گزارش »ورزش 
ســه«، در حالی که همه خبرنگاران منتظر پایان جلســه هیئت رئیسه و خروج 
ســخنگوی فدراسیون بودند، احسان اصولی در میان خبرنگاران حضور یافت و در 
شرایطی که همه منتظر اظهارنظر قطعی او در مورد نیمکت تیم ملی بودند، بازهم 

او صحبتهایی را به زبان آورد که فضای تیم ملی را در موقعیت ابهام نگه داشت.
جلسه هیات رئیسه؟

این اولین جلســه هیئت رئیســه در دوره جدید بود که برگزار شــد و عمده 
مباحث و صحبتها در این جلسه، بیشتر گزارش هایی بود که از بخش های مختلف 
فدراســیون ارائه شد؛ بخشهای مالی، اداری، تیمهای ملی و... که ارائه گزارش شد 
و گفتگو در این باره انجام شــد و برخی امور که از قبل هم در دست پیگیری بود 
و نیاز به مصوبه هیئت رئیســه داشت، مصوبات هیئت رئیسه را اخذ کرد و جلسه 

به پایان رسید.
صحبت در مورد کی روش؟

در مورد تیم های ملی گزارشــاتی به دســت آمد و دربــاره همه تیمهای ملی 
صحبت شــد اما در این خصوص بحثی انجام نشــد. چیزی که برای فدراسیون و 
هیئت رئیســه اهمیت دارد، این اســت که تمام تیمهای ملی در بهترین وضعیت 
ممکن در رقابت های پیش رو حضور پیدا کنند و قطعا حضور پررنگ و شاد کننده 
تیم بزرگســالان در رقابت های جام جهانی اهمیت ویژه دارد اما در این باره بحث 

نشد.
دیروز گفتید اسکوچیچ سرمربی می ماند اما امروز...؟

سرمربی تیم آقای اسکوچیچ هستند و اصرار شما برای اینکه یک چیزی را تکرار 
کنیم را نمی دانم. هیئت رئیسه، حاشیه را به وجود نمی آورد و دوستان گمانه زنی 
می کنند و بعد مطالبه می کنند که این چه شد. من به عنوان سخنگوی فدراسیون، 

چیزی که اتفاق افتاده را ارائه می کنم و تحلیل نمی کنم.
خروج زودهنگام میرشاد ماجدی؟

آقای ماجدی جلســه ای با ای اف سی یا فیفا به صورت وبینا داشتند و به این 
دلیل جلسه را ترک کردند و بالاخره فدراسیون فوتبال، بهترین شرایط و تصمیم 
را بــرای تمام تیم های ملی خواهد گرفت و امروز در این خصوص هیچ صحبت و 

تصمیمی انجام نشد.
اسکوچیچ تا جام جهانی سرمربی خواهد ماند؟

ببینید، ببینید، ببینید؛ اجازه بدهید چیزی که اتفاق افتاده را به شــما بگوییم. 
کمیته ها و کمیته فنی نقش مشورتی دارند و نظراتشان برای ما حائز اهمیت است 
و قطعا هر تصمیمی که در حوزه فنی باشد... یا حتی در حوزه استان  ها تصمیمی 
که داشتیم، کمیته امور استان ها ورود کردند، در مورد وی ای آر هم کمیته داوران 

ارائه گزارش کرد. 
تصمیم گیرنده نهایی هیات رئیسه هستند اما کمیته ها نقش تامین کننده نظرات 

مشورتی و کارشناسی دارند.
صحبت های راستینه نماینده مجلس و قرار بازداشت؟

من آمدم اینجا در مورد جلســه هیئت رئیســه صحبت کنم و مصوبات هیئت 
رئیسه را اعلام کنم.

خبر

گروه ورزشــی - محمدحسین یزدی: سید حمید 
ســجادی با تشــریح عملکرد یکســاله حضورش در این 
وزارتخانه به ســوالاتی در مورد اتفاقــات رخ داده پیرامون 

برخی فدراسیون ها و رشته های ورزشی توضیح داد.
وزیر ورزش و جوانان که ســوم شهریورماه سال ١۴00 
بــا رای مثبت نمایندگان مجلس به عنوان وزیر ورزشــکار 
در دولت سیزدهم انتخاب شد دیروز سه شنبه در نخستین 
نشســت خبری خود عملکرد این وزارتخانه طی یک سال 
گذشــته را تشریح کرد و به پرسش نمایندگان رسانه ها در 

حوزه های مختلف هم پاسخ داد.
خبر محرمانه در مورد استقلال و پرسپولیس

وی ادامه داد: این اساســنامه به آیین نامه نیاز داشــت 
و بــه همین دلیل یکــی از چالش های مــا در آغاز به کار 
همین مسئله شد که مجمع انتخاباتی فدراسیون ها را تحت 
تاثیر قرار داد. ضمن اینکه همزمان برخی فدراســیون ها با 
چالش های حقوقــی و بین المللی هم مواجه بودند. در این 
شــرایط خبر محرمانه ای در مورد سرخابی ها هم به دست 
من رســید که فرصت در نظر گرفته شــده برای حرفه ای 
شــدن این دو تیم تمام شده بود و به همین جهت رای ای 

اف سی در مورد این تیم صادر شد.
سرخابی ها بدون تنش شده اند

وزیر ورزش در عین حال به مشکلات داخلی سرخابی ها 
هم اشــاره کرد و اینکــه بلاتکلیفی مالکیــت و بدهی از 
مهمترین هــا بود؛ وی در این زمینه گفت: معمولا در پایان 
فصــل وقتی بازیکن یــا مربی خارجی قصــد ترک تیم را 
داشــتند، نگرانی هایی پیرامون آنها و وضعیت قرارداد شان 
وجود داشــت، اما الان ســرخابی ها بدون تنش آغاز به کار 
کردند و این نتیجه مدیریتی اســت که برای واگذاری آنها 

انجام شد.
تیم ملی فوتبال یکی از چالش های ما بود

وزیر ورزش بــا تاکید بر اهتمام ویژه بــه بخش بانوان 
از یکسری مشــکلات تبلیغات محیطی در حوزه فوتبال و 
درگیری تیم ملی فوتبال در انتخابی جام جهانی به عنوان 
دیگــر چالش های آغاز کارش یاد کــرد و اینکه امروز این 

مشکلات حل شده است.
نامه ای برای تعلیق ژیمناستیک و دوچرخه 

سواری نیامده
سید حمید سجادی در ادامه به پرسش خبرنگاران پاسخ 
داد، وی در آغاز این بخش در واکنش پرسشی که در رابطه 

با وضعیت دوچرخه سواری و ژیمناستیک مطرح شد، گفت. 
در ســفر لوزان چند جلسه مهم داشتیم که مهمترینش با 
توماس باخ بود، همچنین نشستی با مسئولان جهانی این 
دو رشــته داشتیم. پرسشی که از ما مطرح شد این بود که 
مسئول ژیمناستیک چه کسی است چون ایمیل های ارسالی 
از ایران هنوز از رئیس سابق است! آنها گفتند مشکلی بابت 
انتخابات نداریم اما باید این ابهام برطرف شود، در تهران در 
نشست مشترک با کمیته موضوع بررسی شد، مشکلی برای 
برگزاری انتخابات در فدراسیون نداریم اما طبق اساسنامه 
اگر امروز اراده شــود ۴ ماه طول می کشد به زمان انتخابات 
برســیم اما بدانید هر دو فدراسیون در پروسه انتخابات به 
سر می برند، نامه ای در مورد تعلیق آنها هم نرسیده است.

شنیده ام به خاطر تاج استیضاح می شوم
»انتخاب مهدی تاج مجدد موضوع اســتیضاح شــما را 
مطرح کرده اســت«، وزیر ورزش در واکنش به این موضوع 
مطرح توســط خبرنگار مهر گفت: در فضای مجازی کسی 
را اســتیضاح نمی کنند، من هم شــنیدم اما هر دستگاهی 
بخواهد باید پاســخ بدهیم، اصلا واژه وزیر از »وزر« می آید، 

باید پاسخ بدهیم. 
شاید شما دوست داشته باشید از واژه استیضاح استفاده 
کنید اما من پاســخگوی مجلس و سایر دستگاه ها خواهم 

بود.

پیگیر حق پخش تلویزیونی هستم
وی در مــورد حــق پخش تلویزیونی و مشــکلاتی که 
همیشــه در این زمینه به ویژه برای فوتبال وجود داشــته 
اســت، توضیح داد و گفت: داستان حق پخش اتفاقی است 
که شــروع آن در دنیا به نیم قــرن پیش باز می گردد و در 
فوتبال آمریکا، ١0 ســال طول کشید که در کنگره آمریکا 
تایید شــد و در ادامه هم فیفا از این موضوع استقبال کرد 
که و موضــوع را به تمام اعضا ابلاغ کــرد.الان حق پخش 
تلویزیونــی تبدیل به یک شــاخص امتیازدهی به عملکرد 

تیم ها از سوی نهادهایی همچون ای اف سی شده است.
این الان یک شــاخص برای امتیازدهی اســت. من در 
پســت های مختلف این مسأله را پیگیری می کردم و حتی 
در مجمع تشخیص مصلحت نظام وظیفه ای که داشتم این 
کار را انجــام می دادم. در واقع بــا این موضوع درگیر بودم. 
حق پخش در بودجه دیده شده که به صداوسیما داده شود، 
چون صداوسیما دولتی است. در دنیا صدا و سیما خصوصی 
است اما در ایران صدا و سیما دولتی است و برای آن بودجه 
در نظر گرفته می شود، الان در ای اف سی و فیفا حق پخش 
یک امتیاز اســت برای حرفه ای شــدن، در این زمینه روز 
گذشــته هم با رئیس صدا و سیما جلسه داشتیم، قرار شد 
بنده با اقای مخبر مکاتبه ای داشته باشم و همین توضیحات 
را ارائه دهم تا حق پخش را جا بیندازیم، البته اگر قرار است 

طبق اصول خارجی و بین المللی پیش برویم نباید خودمان 
را زیر ســوال ببریم، ما و صدا و سیما خودمان را از هم جدا 

نمی بینیم و دولت هم ما را جدا از خود نمی بیند.
گفتم زیدان را بیاورید پولش را می دهیم

سجادی در مورد نیمکت تیم ملی فوتبال و صحبت هایی 
که در مــورد گزینه های مطرح برای آن می شــود، گفت: 
امیدوارم هر تصمیمی که گرفته می شود به صلاح تیم ملی 
باشد. ما که نباید به جای آنها فکر کنیم. گفتیم اگر زیدان را 
می خواهید، مذاکره کنید و پولش را می دهیم. این وضعیت 
را درباره کــی روش و هر مربی دیگری گفتم. هر تصمیمی 
که می گیرید پای آن بایستید و ما حمایت می کنیم. خلاصه 
رأی به تثبیت اسکوچیچ داده شد و ما حمایت کردیم. حتی 
نام دایی و نکونام مطرح شد که ما گفتیم هر کسی که باشد، 
مشکل مالی نداریم و خودشان تصمیم بگیرند.الان هم هر 

تصمیم فنی که بخواهند بگیرند، ما حمایت می کنیم.
از تصمیم هیات رئیسه فوتبال حمایت می کنیم

وزیر ورزش درباره اینکه »آیا اگر انتخاب هیات رئیســه 
فدراســیون فوتبال کی روش باشــد، حمایت می کنید؟«، 
گفت: از اینجا بــه بعد هر تصمیم فنی می گیرند عاقلانه و 
درست باشد. از هر تصمیمی حمایت می کنیم. ما به مسائل 

فنی ورود نمی کنیم.
فدراسیون فوتبال یک تلفن هم به ما نزد!

سجادی در پاسخ به این سوال که »اگر استعلام بگیرند 
شما با حضور کی روش موافقت می کنید و آیا با شما صحبتی 
داشته اند؟«، تصریح کرد: میرشاد ماجدی در مورد گزینه ها 
با من صحبت کرد، من گفتم تصمیم خرد جمعی باشــد و 
همه جوانب را بسنجند. آقای پولادگر چندین جلسه داشت، 
نکات مثبت و منفی را در این جلســات نوشــت. مشخص 
کردند اولویت های فوتبال چه کســانی هستند. فدراسیون 
به نتیجه برسد ما حمایت می کنیم اما آنها حتی تلفن هم 
نزدند بپرســند و در این خصوص چیزی به ما نگفتند. این 

صحبت ها در فضای مجازی است.
آزادی هم نیاز به استحکام دارد

وزیر ورزش در پایان گفت: اســتادیوم آزادی هم نیاز به 
اســتحکام بنا در برخی نقاط دارد. بحث برق مجموعه و ... 
انجام شــد و در بودجه هم دســتمان خیلی باز نیست که 
بتوانیم برای این ورزشگاه هزینه کنیم. نگهداری اینها مثل 
یک پروژه ســاخت است. ایشــالا اقدامات مربوط به آزادی 

هم انجام شود.

کاپیتان تیم ملی ســاحلی توضیحاتــی در مورد دلیل 
احضارش به کمیته اخلاق و غیبت در مجمع فدراســیون 
فوتبال ارائه کرد. به گزارش فارس، محمد احمدزاده در مورد 
دلیل غیبت خود در مجمع فدراســیون فوتبال و حضورش 
در ســاختمان این فدراســیون اظهار داشت : مسلم مسیگر 
به عنوان کاپیتان تیم ملی ســاحلی در مجمع شرکت کرد. 
اتفاقاتــی افتاد که نمی خواهم در مــورد آنها صحبت کنم، 
اما صلاحیدد مدیریت فوتبال ســاحلی این بود که او برای 
انتخابات کاپیتان تیم ملی ســاحلی باشد. امیدوارم با آمدن 
تاج، وضعیت کل فوتبال ما از این بهتر شــود. مشکلات در 
فدراســیون خیلی زیاد اســت و امیدوارم درایتی که تاج و 
نبی دارنــد بتوانند آنها را حل کنند تــا بتوانیم روند رو به 
رشدی داشته باشیم. وی در خصوص اینکه پیش از برگزاری 
انتخابات این موضوع مطرح شــد کــه محمد احمدزاده به 
دلیل شرکت نکردن در فدراسیون به فوتبال ساحلی دعوت 
نشــده، عنوان کرد: نمی توانم منکر این قضیه شوم، با توجه 
به استوری هایی که در گذشته منتشر کردم، اتفاقاتی افتاد و 
در مجمع مسیگر شرکت کرد. ما بازیکنان مطیع مدیریت و 
قوانین هستیم. کاپیتان تیم ملی فوتبال ساحلی در خصوص 
دلیل اســتوری های اخیرش پاســخ داد: استوری های من 
بیشتر برای وصول پاداش بازیکنان منتشر شد، اما اتفاقاتی 

رخ داد که برخی اعضای مجمع از من شاکی شدند. 
احمدزاده در خصوص اینکه آیا اعضای مجمع از او شاکی 
شدند یا مدیریت ســابق فدراسیون و مسئول فعلی کمیته 

فوتســال، توضیح داد: نمی دانم اما به کمیته اخلاق دعوت 
شــدم. توضیحات خود را نیز ارائه کردم. امروز هم جلسه ای 
شــخصی با مهدی نبی دارم، حتی امــروز هم عنوان کردم 
بــا توجه به دعوت کمیته اخلاق، قصد و قرضی از انتشــار 
آن اســتوری ها نداشتم و نمی خواســتم به شخص خاصی 
بی احترامی کنم. تنها هدف من از استوری ها وصول پاداش 
بازیکنان بود. به هر حال سیســتم همین اســت و تصمیم 
گرفتند مســیگر به عنوان کاپیتان تیم ســاحلی در مجمع 

شرکت کند. امیدوارم افراد وجدان خود را زیرپا نگذارند.
وی در مورد قهر عباس هاشــم پور ســرمربی  تیم ملی 
ساحلی و ترک اردو پیش از بازی با آذربایجان گفت: برخی 
اتفاقات قبل از بازی های دوستانه ما با آذربایجان رخ داد اما 
خود هاشمپور باید صحبت کند. کادرفنی و مدیریت تصمیم 
گرفتند چنین اتفاقاتی بیفتد و خود رئیس دپارتمان و مدیر 
فوتبال ســاحلی باید پاسخگو باشند. ١۷ سال است در تیم 
ملی هستم و همیشه سعی کردم با صداقت کار کنم. سعی 

کردم انتخاب درستی داشته باشم.
وی در خصــوص اینکه تیــم ملی ســاحلی در دوران 
مدیریــت مهدی تاج و مدیریت پریا شــهریاری در کمیته 
ساحلی روزهای موفقی را پشت سر گذاشت و چندین مقام 
جهانی به دست آورد، توضیح داد: با این روندی که در یک 
ســال اخیر پیش گرفتیم در رنگکینگ خیلی پایین آمدیم 
اگر این موضوع ادامه دار باشد قطعا سقوط خواهیم کرد. پریا 
شهریاری که به تازگی در فوتبال سمت گرفته مدیر قوی و 

بزرگی است. او مانند یک گنجینه برای فوتبال ساحلی بود، 
اما اتفاقاتی رخ داد و امیدوارم مهدی تاج،  نبی و تمام افرادی 
که در فدراسیون کار می کنند انتخاب درستی داشته باشند 
تا فوتبال و فوتسال ساحلی به آنچه که شایسته هستند در 
دنیا برسند. احمدزاده در خصوص اینکه آیا نمی توانست به 
جای انتشار اســتوری ها، با مصاحبه کردن حرف های خود 
را بزنــد، گفت: من صحبت هایم را کــردم. چندباری هم به 

فدراسیون آمدم و حتی با میرشاد ماجدی نیز جلسه داشتم. 
قرار بود خیلی چیزها درست شود، اما ماجدی برای این که 
کار خاصی انجام بدهد وقتی نداشت. این مشکلات همیشه 
وجود داشته و من با پنج رئیس فدراسیون کار کردم. از دوره 
دادکان بازیکن تیم ســاحلی بودم و همه مسائل را دیده ام. 
امیدوارم کســی وجدان خود را زیر پا نگذارد هم اکنون که 

من اگر بخواهم انتخابی انجام بدهم انتخاب فوتبالی باشد.

حامد لک یکی از بهترین فصل های فوتبالی 
خود را در تیم مس رفسنجان سپری کرده است. 
به گزارش »ورزش ســه«، این دروازه بان سابق 
پرسپولیس، ستاره تیمش در دیدار مقابل فولاد 
بود. گلری که برای چهارمین کلین شــیت در 
پنج هفته در رقابت های این فصل، با خونسردی 
و تمرکز قابل توجهی وارد دیگ جوشان فولاد 
آره نا شــد و در نهایت نیــز مقاومتش در برابر 
حملات گاه و بیگاه بازیکنان فولاد شکسته نشد. 
او در پایان مسابقه آماج حملاتی از سوی مربیان 
فولاد از حمیــد رجبی تا ســیدمحمد علوی 
سرپرســت تیم قرار گرفت که او را عامل وقت 
کشــی در بازی می دانستند. بعد از ترقه ای که 
زیر پای لک منفجر شد، او نزدیک به سه دقیقه 
را روی زمین خوابیده بود، اما وقفه اصلی زمانی 
رخ داد که داور در پی ناآرامی ها تصمیم گرفت با 

یک حرکت تهاجمی اخطاری به هواداران فولاد 
بدهد تا از پرتاب اشیاء به داخل زمین خودداری 
کنند. بنابراین اقدام به قطــع بازی کرد. البته 
پیــش از آنکه این اتفاقــات در نیمه دوم روی 
دروازه جنوبــی فولاد آره نــا رخ بدهد، در بین 
دو نیمه حاشــیه تند بین لک و مهدی هاشمی 
نسب بروز کرده بود. این دو که در مسابقه سال 
گذشته میان پرسپولیس و فولاد با همدیگر به 
شدت درگیر شده بودند، بین 2 نیمه با یکدیگر 
رو در رو شدند و این موضوع باعث ایجاد تنش 
تند میان این 2 چهــره جنجالی فوتبال ایران 
شد. چیزی که علی علیزاده نیز در پایان مسابقه 
و در گفتگو با خبرنــگاران و همچنین فوتبال 
برتر به آن اشــاره کرد امــا همانطور که انتظار 
می رفت، باشگاه فولاد بدون صحبت درباره این 
موضوع از آن گذشــت تا انتقادات فولادی ها از 

گلر سابقشــان معطوف به مسئله وقت کشی 
باشــد. در نهایت وقتی بازی بعد از ١0١ دقیقه 
با ســوت داور با تســاوی به پایان رسید، حامد 
لک در مسیر رختکن بود که فردی با بی سیم 
وارد زمین شــد و بین او و گلر مس رفسنجان، 
درگیری تازه ای صورت گرفــت. اتفاقی که با 
ورود کریســتوفر کنت گلر فولاد، بهنام مددی 
مدیررســانه ای مس و اعضــای کادر دو تیم، 
به جاهای باریک نکشــید اما تصاویر زیادی از 
آن ثبت شــد که اوج عصبانیت لک نسبت به 
این حرکت نشان می داد. برنامه فوتبال برتر از 
دوربینی که در بالای ورزشــگاه ثبت شده بود، 
لحظاتی از این درگیری را نشــان داد و سپس 
لحظه ای را که حامد لک با وســاطت دیگران 
و بدون درگیری به رختکن می رود را به تصویر 
کشــید. در این تصاویر نیز مشخص است که با 

وجود اتفاقاتی که میانه زمین رخ داده، درگیری 
در حد خیز این دو به سمت یکدیگر باقی مانده 
و کار به جاهای باریک تر نکشــیده است. لک 
یکــی از بهترین روزهای گلری خود را پشــت 
سر گذاشــت و نکته ای که در طول ۹0 دقیقه 

روی اعصاب فولادی هــا قدم می زد. او که قبلا 
هم نشان داده در این نوع نمایش تبحر خاصی 
دارد، به گفته خــودش همان کاری را کرد که 
خود فولادی ها هم گاها در مسابقاتشــان انجام 

می دهند.

وزیر ورزش و جوانان:

گفتمزیدانرابیاوریدپولشرامیدهیم

توضیحات کاپیتان تیم ملی در مورد دعوت به کمیته اخلاق 

درگیری لک با  هاشمی نسب در تونل فولاد آره نا

دارنده مدال طلای بازی هــای پارالمپیک توکیو گفت: 
تصمیمی برای حضور در بازی های پاراآسیایی هانگژو ندارم 
و ســعی دارم تمرکزم را برای بازی های آســیایی معطوف 

کنم.
به گزارش فارس، زهرا نعمتی در حاشیه مجمع عمومی 

ســالیانه کمیته ملی پارالمپیک در ارزیابی اش از عملکرد 
این کمیته در یک ســال گذشته اظهار داشت: این کمیته 
در یک ســال گذشته عملکرد بســیار موفقی داشت و ما 
در سال گذشته شــاهد افتخارات خوبی از ورزشکاران در 
پارالمپیک توکیو بودیم و این نشان می دهد که این اتفاقات 

بــه خاطر برنامه ریزی دقیق و تیم خیلی خوبی که حضور 
داشــتند که تلاش آن ها منجر به کســب جایگاه سوم در 
توکیو شــد که البته به نظر من ایــن زحمات کمتر دیده 
می شود. وی درباره وضعیت خود و این که تمریناتش را از 
چه زمانی آغاز خواهد کرد گفت: تمرینات بدنسازی خودم 
را شــروع کردم و ســعی دارم با برنامه ریزی دقیق خود 
را برای مســابقات آینده آماده کنم. اوضاع تمرینات خوب 

است و مطمئنا در ادامه بهتر نیز خواهد شد. 
عضــو تیم ملی تیراندازی و کمان با بیان اینکه اتفاقات 
خوبــی در تیر و کمان رقم خواهد خورد تصریح کرد: یک 
سری تغییرات در تیراندازی با کمان رقم خواهد خورد که 

به نفع رشته تیر و کمان خواهد بود.
نعمتی همچنین در پاسخ به این پرسش که اعلام کردید 
در پارالمپیک پاریس حضور نخواهید داشــت، افزود: هنوز 
تصمیمــی در این باره نگرفته ام و همچنان تلاش می کنم 

که حضور موفقی در بازی های آسیایی داشته باشم. 
وی در پاســخ بــه این پرســش که آیــا در بازی های 
پاراآسیایی هانگژو چین شرکت خواهید کرد یا خیر، عنوان 
کرد: تمرکز اصلی من روی بازی های آسیایی است و هنوز 

تصمیمی برای حضور در بازی های پاراآسیایی ندارم. 
نعمتی همچنین درباره حضور خســروی وفا در کمیته 
ملــی المپیک و اینکه آیــا این تغییرات تأثیــر در آینده 

ورزشــکاران پارالمپیکــی تأثیری خواهد داشــت یا خیر، 
گفت: جا دارد به محمود خســروی وفا تبریک بگویم این 
حضــور با توجه به تجربیات زیــادی که او دارد در کمیته 
ملی المپیک ســبب خیر خواهد بود، اما این نگرانی برای 
ما وجود دارد که در پارالمپیک رخ خواهد داد و چه کسی 
ســکان  پارالمپیک را برعهده می گیرد. پارالمپیک دوران 
اوج خود را طی می کند و حضور خســروی وفا با مدیریت 
خوبی که داشت به شدت تأثیر گذار بود. هر فردی که این 
مســئولیت را بر عهده می گیرد همچنان اوج پارالمپیک را 
ببینیم و شاهد افتخار آفرینی ورزشکاران در آینده باشیم. 
این ملی پوش پاراتیراندازی با کمان درباره علت غیبت 
خود در بازی های کشــورهای اســلامی گفت: به آمادگی 
کافی نرسیده بودم و بعد از رقابت های پارالمپیک به دلیل 
حضور در اردوهای شــبانه روزی نیاز به استراحت داشتم. 
در حال حاضر هم نیز هدفم تمرین و تلاش است تا بتوانم 

در رویدادهای آینده عملکرد موفق داشته باشم. 
نعمتــی در پایان ضمن تشــکر از خدمــات و زحمات 
صالحــی امیری افــزود: در طی این ســال ها وی زحمات 
زیادی رای ورزش کشور کشیده است و با بودجه ای که به 
ورزش تزریق شــد کمک زیادی به رشد و پیشرفت ورزش 
انجام دادنــد. امیدوارم ا حضور خســروی وفا نیز اتفاقات 

خوبی رقم بخورد که به نفع ورزشکاران و قهرمانان باشد.

نعمتی: تمرکزم روی بازی های آسیایی است نه پاراآسیایی


